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R O M Â N I A 
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 
    CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

PROCES–VERBAL 
încheiat astăzi 12.02.2008, ora 11,00  în cadrul şedinţei ordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 
 
 
          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Iosif Secăşan:   
 
 Domnilor consilieri, doamnelor şi domnilor invitaţi, 
 Şedinţa este legal constituită fiind prezenţi 31 de consilieri.    
 Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.55/5.02.2008, comunicată domnilor 
consilieri în scris prin adresa nr.IV/1619/5.02.2008, potrivit art.106 alin.3 din Legea 
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, invitaţilor prin adresa 
nr.I/1680/05.02.2008 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul 
“Timpul” din data de 06.02.2008, Ziarul „Sud-Vestul” din data de 06.02.2008 şi Ziarul 
„24 de Ore” din data de 06.02.2008. 
 Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului. 

Participă ca invitaţi: domnul prefect Paulescu Anton, domnul director Anderca 
Ion – Direcţia Generală a Finanţelor Publice Caraş-Severin, domnul comisar şef adj. 
Borteş Nicolae – Inspectoratul Judeţean de Poliţie Caraş-Severin, directorii instituţiilor 
deconcentrate, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin. 
 Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Timpul”, „Sud-
Vestul”, „24 de Ore”, „BANAT TV”, „Radio Reşiţa” şi „Prisma”. 
 
 Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, pe anul 2008. 
2.Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetelor de venituri şi cheltuieli, pe anul 

2008, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau 
finanţate de către  acesta. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de posturi pentru personalul 
neclerical din instituţiile de cult din judeţul Caraş-Severin. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului lucrărilor de drumuri 
judeţene şi comunale, finanţat din sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată, pentru 
anul 2008”. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de pietruire, reabilitare şi 
modernizare şi/sau asfaltare a drumurilor de interes local, clasate din judeţul Caraş-
Severin, pe anul 2008. 
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6.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.48/04.04.2003 privind aprobarea numărului şi structura personalului 
nedidactic din cadrul unităţilor de învăţământ special din subordinea Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.210/05.12.2006 privind aprobarea preluării Centrului de Îngrijire şi Asistenţă 
Reşiţa, din subordinea Consiliului Local Reşiţa în subordinea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

9.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.104/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public 
şi Privat a  judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

10.Proiect de hotărâre privind trecerea unei părţi (teren şi clădire) din imobilul 
situat în Reşiţa, Str. Spitalului Nr.36 – Spitalul Judeţean, Staţionar II, din domeniul 
public al judeţului Caraş-Severin în domeniul privat al judeţului Caraş-Severin. 

11.Raportul de activitate al Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” pe anul 2007. 
12.Prezentarea Planului Strategic Anual al Autorităţii Teritoriale de Ordine 

Publică Caraş-Severin, pe anul 2008. 
13.Raport de activitate al Complexului de Servicii Sociale Comunitare Destinat 

Protecţiei Copilului Reşiţa, pentru anul 2007. 
14.Raport de activitate pentru perioada 01.01 – 31.01.2007 a Complexului de 

Servicii Sociale „Casa Noastră” Zăgujeni. 
15.Raport de activitate al Direcţiei de Monitorizare Protecţie Socială începând cu 

data de 01.01.2007 – 31.12.2007. 
16.Informare privind participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la o vizită de lucru în regiunea Tirol, Austria, în perioada 14-18 ianuarie 2008. 
 17.Întrebări. Interpelări. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Vă mulţumesc că aţi răspuns invitaţiei noastre 
de a ne întâlni în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean din luna februarie. Ordinea de 
zi vă este cea prezentată dumneavoastră, de pe care ne propunem să nu retragem nimic.  

Supun la vot ordinea de zi a şedinţei. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se aprobă în unanimitate. 

* 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă aveţi comentarii la procesul verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin din data de 22.01.2008? Nu sunt. 
Supun la vot aprobarea procesului verbal. Cine este pentru? Abţineri? 

Împotriviri? 
Se aprobă în unanimitate. 

* 
 Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, pe anul 2008. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Bugetul propriu al Consiliului Judeţean după 
cum bine ştiţi, se elaborează având în vedere două legi, Legea nr.388/2007 a bugetului 
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de stat pe anul 2008 şi Legea nr.273/2006 privind finanţele publice locale, cu 
modificările ulterioare,  decizia directorului executiv al Direcţiei Generale a Finanţelor 
Publice Caraş-Severin, două hotărâri de Guvern, adresa de la Ministerul Muncii, 
Familiei şi Egalităţii de Şanse şi adresa Ministerului Dezvoltării, Lucrărilor Publice şi 
Locuinţelor. În acest context şi în această bază decizională, se stabileşte bugetul propriu 
al Consiliului Judeţean Caraş-Severin pe anul 2008, în sumă de 115.778,80 mii lei, atât 
la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli. Despre venituri şi cheltuieli, am să-l 
rog pe domnul director Dorin Buda să detalieze sau să prezinte anumite aspecte, 
considerate de dumnealui ca fiind explicative, iar pe dumneavoastră o să vă rog să luaţi 
atitudini adecvate, în baza celor prezentate. Este de specificat, cu părere de rău, ca şi 
anul trecut, că finanţarea cheltuielilor de personal, bunurile şi serviciile, sunt asigurate 
prin actuala formulă de buget doar pe primele 9 luni ale acestui an, în condiţiile unei 
rate de inflaţie constante. Te rog, domnul director. 

Domnul director Buda Dorin: Cred că în expunerea de motive, noi am reuşit să 
atingem tot, integral, vis-a-vis de repartizarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean. 
Aşa cum aţi spus dumneavoastră, domnule preşedinte, la baza sumelor pe care noi le-am 
repartizat, stau în primul rând Legea bugetului de stat pe anul 2008, decizia directorului 
general al Direcţiei Generale a Finanţelor Publice Caraş-Severin, pentru cotele de 
echilibrare, cota de 17% şi cota de 22%. Pe lângă aceste sume s-au mai repartizat de la 
diverse ministere, de exemplu de la Ministerul Lucrărilor Publice s-au primit bani 
pentru pietruire şi reabilitare drumuri. De la Ministerul Muncii s-au primit transferuri 
pentru persoane cu handicap. Exact cum aţi spus, aceste sume noi am reuşit să le 
repartizăm doar pentru 9 luni sau 9 luni şi jumătate, mai mult, nu! Cu o singură 
excepţie, la repartizarea sumelor pentru elevi pentru „corn şi lapte”, s-a putut asigura 
datorită faptului că aici a fost creşterea doar de 4% faţă de anul trecut. Ţinând cont că 
începând cu anul acesta, cu 1 ianuarie, numărul de elevi aproape că se dublează, pentru 
că intră şi clasele V-VIII la care trebuie să asigurăm fonduri pentru partea de „corn şi 
lapte”. Nu am putut să repartizăm aceste sume decât pentru anul şcolar 2007-2008, până 
în iunie 2008. Rămânând ca din septembrie 2008, să încercăm să obţinem alte fonduri 
de la Guvern, că altfel suntem în imposibilitatea de plată. Toate instituţiile din 
subordinea Consiliului Judeţean, au primit bugetul pe anul trecut. Ce votăm noi astăzi? 
Votăm practic, sumele aproximativ egale cu ce s-a consumat în 2007, bugetul iniţial 
plus rectificările care au fost. Am încercat ca toate instituţiile să aibă sumele care le-au 
avut anul trecut, urmând bineînţeles la o eventuală rectificare, care sperăm să fie mai 
repede decât anul trecut, să putem asigura sumele necesare până la finele anului.  

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Vă rog, comentarii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă bugetul propriu al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, pe anul 2008, în sumă de 115.778,80 mii lei atât la partea de venituri, cât 
şi la partea de cheltuieli, conform anexei nr.1. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Se aprobă lista de investiţii a Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin pe anul 2008, conform anexei nr.2. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt. 
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Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 
2.Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetelor de venituri şi cheltuieli, pe anul 

2008, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau 
finanţate de către  acesta. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: De data aceasta, văzând prevederile legii 
bugetului şi anexa 1 la proiectul de hotărâre votat anterior, văzând şi propunerile privind 
realizarea veniturilor proprii ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea 
Consiliului Judeţean, precum şi modul de repartizare pe cheltuieli în conformitate cu 
clasificaţia bugetară elaborată de Ministerul Finanţelor, vă prezentăm 26 de anexe. Dacă 
doriţi, le trecem în revistă la cheltuieli, după cum urmează: Direcţia de Evidenţă a 
Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin –1.700,60 mii lei RON; Centrul Şcolar pentru 
Educaţie Incluzivă „Aurora” -2.454 mii lei RON; Şcoala Specială Bocşa – 1.850 mii lei 
RON; Şcoala Specială Caransebeş – 850 mii lei RON; Centrul Şcolar pentru Educaţie 
Incluziva „Primăvara” – 1.700 mii lei RON; Grupul Şcolar Industrial de Construcţii 
Montaj Reşiţa – 1.500 mii lei RON; Centrul de Resurse şi Asistenţă Educaţională 
Caraş-Severin – 400 mii lei RON; Biblioteca Judeţeană "Paul Iorgovici"  -1.200 mii lei 
RON; Centrul Judeţean de Cultură şi Civilizaţie Tradiţională Caraş-Severin – 1.100 mii 
lei RON; Muzeul Banatului Montan Reşiţa – 1.530 mii lei RON; Muzeul Judeţean de 
Etnografie a Regimentului de Graniţă –880 mii lei RON; Şcoala de Artă Reşiţa – 572 
mii lei RON; Teatrul "G.A. Petculescu" Reşiţa – 1.270 mii lei RON; Direcţia Generală 
de Asistenţă Socială Reşiţa – 32.514 mii lei RON; Complexul de Servicii Sociale 
Comunitare Destinat Protecţiei Copilului Reşiţa -900 mii lei RON; Centrul de Primire 
în Regim de Urgenţă a Copilului Reşiţa – 650 mii lei RON; Complexul de Servicii 
Sociale „Sfânta Maria” Reşiţa – 1.200 mii lei RON; Complexul de Servicii Sociale 
„Speranţa” Reşiţa – 1.400 mii lei RON; Complexul de Servicii Sociale „Casa Noastră” 
Zăgujeni –1.300 mii lei RON;  Centrul de Plasament de Tip Familial „Apartamentul” 
Reşiţa – 2.100 mii lei RON; Complexul de Servicii Sociale „Bunavestire” Caransebeş – 
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1.563 mii lei RON; Complexul de Servicii Sociale Oraviţa – 2.050 mii lei; Centrul de 
Îngrijire şi Asistenţă Oraviţa –1.900 mii lei RON; Căminul pentru Persoane Vârstnice 
Reşiţa – 4.700 mii lei RON; Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu – 3.587 mii lei 
RON; Direcţia de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-
Severin – 15.175 mii lei RON. Dacă dumneavoastră aveţi observaţii? 

Domnul consilier Bălteanu Ioan: Stimaţi colegi, domnule preşedinte, eu m-aş 
opri un pic, asupra sumei care s-a acordat teatrului. Am fost la un spectacol şi am rămas 
neplăcut impresionat de cum arată în general locaţia. Cred că este necesar, eu ştiu că se 
construieşte un teatru, dar până atunci, nu cade cerul pe noi dacă vom acorda la  
rectificarea viitoare nişte bani în plus, măcar pentru schimbarea cortinei. Probabil 
cortina din sala de spectacole, când a fost nouă, a fost vişinie, acum şi eram cu domnul 
doctor Ungur Ioan, ne-am uitat amândoi, că aşa s-a îmbătrânit şi aşa s-a decolorat încât 
este „vişină putredă”. Este cazul să ne gândim puţin la ceea ce este în jurul nostru şi la 
sălile acestea de spectacole, pentru că este mândria noastră să avem o sală de spectacole 
frumoasă. Domnul director sunt convins că nu se supără pe mine, pentru că am pus 
problema aceasta. 

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Nu, dar vreau să vă răspund. Am luat-o 
înaintea dumneavoastră, era băgată în proiect, începe la sfârşitul stagiunii şi intră în 
reparaţie capitală. 

Domnul consilier Bălteanu Ioan: Bun. Vă mulţumesc. 
Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Şi asta, cu sprijinul Consiliului Judeţean! 
Domnul consilier Bălteanu Ioan: Am spus aceasta, pentru că era domnul director  

şi era vorba de nişte bani care s-au acordat. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Alte luări de poziţii, comentarii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă bugetele de venituri şi cheltuieli, pe anul 

2008, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau 
finanţate de către acesta, potrivit anexelor 1-26, care fac parte integrantă din prezenta 
hotărâre. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de posturi pentru personalul 

neclerical din instituţiile de cult din judeţul Caraş-Severin. 
 Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă doriţi, domnul director Dorin ne mai 
explică. Pe scurt, unităţile de cult aparţinând cultelor religioase recunoscute din 
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România care îşi desfăşoară activitatea pe teritoriul judeţului Caraş-Severin au 
funcţionat până la sfârşitul anului 2007 cu un număr de 548 de posturi. Acum se 
propune suplimentarea cu două posturi şi anume, un post se suplimentează la Episcopia 
Ortodoxă Caransebeş şi un post la Cultul Penticostal Bucureşti. Conform anexei, 
Episcopia Caransebeş are 461 + 1, Vicariatul Ortodox Ucrainean Sighetul Marmaţiei - 
8, Episcopia Română Greco Catolică Lugoj – 16, Episcopia Romano Catolică Timişoara 
– 18, Vicariatul Ortodox Sârb Timişoara – 44 şi Cultul Penticostal Bucureşti 1+1, deci 
în total sunt 550 de posturi. Dacă sunt întrebări? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă numărul de posturi pentru personalul 
neclerical din instituţiile de cult din judeţul Caraş-Severin şi repartizarea acestora 
conform anexei la prezenta hotărâre. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului lucrărilor de drumuri 

judeţene şi comunale, finanţat din sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată, pentru 
anul 2008”. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: La acest proiect de hotărâre, luni am mai avut 
o vorbire cu domnii vicepreşedinţi şi am făcut câteva modificări, dar nu esenţiale, în 
programul lucrărilor de drumuri judeţene şi comunale. Aveţi astăzi în mapă o anexă 
refăcută şi o să dau citire sumelor. Vreau să spun că este vorba în principal şi în 
rezumat, de lucrări în continuare, proiectare, circa 88 plus 35 de km, lucrări executate 
46 plus 5 km. La Capitolul „Proiectare, consultanţă, asistenţă tehnică şi întocmire 
documentaţii tehnice” se alocă 597.910,93. Pentru lucrări noi de reabilitări, modernizări, 
consolidări, reparaţii se alocă suma de 3.371.657,11, la reabilitări, modernizări, 
reparaţii, tratamente bituminoase la lucrări noi 3.554.200 şi reciclări, tratamente 
bituminoase, pe restul reţelei DJ şi DC, reparaţii capitale şi refacere poduri  sunt sumele 
aferente, pe care le ştiţi. Am căutat să cuprindem un număr cât mai mare de drumuri 
judeţene şi comunale între comunităţile cărăşene, în conformitate cu solicitarea 
comunităţilor şi a primarilor, cu străduinţa de a avea o repartiţie echitabilă între 
primării, din punct de vedere a nuanţelor politice ale acestora şi dacă nu echitabilă, 
măcar echivalentă. Am cuprins, poate lucrări mai multe decât pot fi acoperite prin 
această sumă, acordată de la început, în speranţa unei suplimentări în cursul anului, a 
sumelor alocate pe capitolele respective. Lista este supusă studiului şi completării 
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dumneavoastră. Este un proiect de listă pe care  îl completăm şi îl definitivăm în această 
şedinţă. 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Dacă v-aţi uitat cu atenţie pe listă, domnul 
preşedinte, a omis să vă spună, la punctul „E”, este vorba de reparaţii capitale şi refacere 
poduri, este un capitol deosebit de important din punctul meu de vedere, unde sunt 
prinse 6 poziţii, cu 6 poduri care sunt într-o stare de degradare deosebită şi care le-am 
prevăzut să fie reparate în cursul anului curent. De asemenea avem siguranţa circulaţiei, 
pe întreaga reţea. Din punctul nostru de vedere, lista cred că este făcută bine, este 
fundamentată, pe baza cererilor făcute de către comunităţile locale. 

Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Vrem să vă spunem că s-a 
ţinut cont în primul rând, de cererile primarilor, care au insistat pentru continuarea 
lucrărilor la unele drumuri publice, la drumuri judeţene. Chiar dacă nu am avut bani, am 
ţinut cont de aceste cereri ale primarilor, iar în cazul în care ne vor veni bani, vrem să 
continuăm lucrările în zona Vrani unde este un drum extraordinar de prost şi de 
asemenea în zona Doclin, Forotic şi Comorâşte.  

Domnul consilier Popescu Gheorghe: Eu aş avea domnule preşedinte şi 
domnilor colegi, o adăugire şi o mică observaţie. Este porţiunea de drum din comuna 
Ciuchici, care face legătura de la şoseaua care merge către Sasca şi către Petrilova, este 
dezastru, jenant! Trebuie să-l prindem măcar cu o pietruire, ceva, că altfel ne trezim 
mâine-poimâine că nu mai circulăm. A doua, cred că este o scăpare, la modernizare DJ 
571A Gârnic – Moldoviţa DJ 571, trebuia adăugat şi Moldova Nouă. Să se înţeleagă că 
porţiunea dintre Moldoviţa şi Moldova Nouă, jumătate este terminată, dar mai trebuie 
făcută cealaltă jumătate. Deci trebuie făcută completarea cu Moldoviţa- Moldova Nouă. 
Mulţumesc. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: O să avem la următorul punct pe ordinea de zi, 
la aprobarea „Programului de pietruire, reabilitare şi modernizare şi/sau asfaltare a 
drumurilor de interes local, clasate din judeţul Caraş-Severin, pe anul 2008”, avem la 
poziţia 13, DJ 571 Petrilova. Face parte din comuna Ciuchici. 

Domnul consilier Popescu Gheorghe: Da, este în regulă. 
Domnul consilier Silaşi Petru: Domnule preşedinte, vă rog să-mi permiteţi să 

pun o întrebare, cu privire la unele lucrări de drumuri. Este vorba de drumul judeţean de 
la Cornereva până la Globurău şi de la Globurău spre Mehadia. Acolo într-adevăr, este 
un drum la care de cel puţin 5-6 ani de zile, nu s-a intervenit deloc. L-aş ruga pe 
directorul de la Drumuri Judeţene să ne spună dacă acest drum judeţean este prevăzut în 
aceste lucrări, iar dacă nu, domnul preşedinte, v-aş ruga ca să interveniţi şi să-l 
cuprindem. 

Domnul invitat Roşeţi Ianăş: Vreau să vă informez că drumul de la Globurău 
spre Cornereva, este în administrarea Hidroelectrica şi se lucrează la el, se betonează.   
S-a lucrat şi anul trecut şi acum se lucrează în continuare, de asemenea şi din Cornereva 
spre Rusca Teregova. Este aproape finalizat dinspre Rusca Teregova la Cornereva.  

Domnul consilier Silaşi Petru: Dacă îmi permiteţi, domnule preşedinte, în 
completare, de la Globurău la Plugova, acela este drum judeţean. Ştiu de lucrările care 
se execută la intervenţia fostului preşedinte al Consiliului Judeţean, domnul 
Frunzăverde. Dânsul a făcut intervenţia pentru executarea acestor lucrări de către 
Hidroelectrica. 
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Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnul Mocioalcă. 
Domnul consilier Silaşi Petru: Eu ştiu despre cei care au făcut intervenţia şi s-ar 

putea să fie şi colegul dvs. de partid, dar ştiu că fostul preşedinte al Consiliului 
Judeţean, domnul Frunzăverde, colegul nostru şi şef de partid. În primul rând, este coleg 
în cadrul unui partid şi pe urmă este şef, în funcţie de sarcinile pe care i le încredinţează 
organizaţia. Legat de acest lucru, aş vrea să întreb dacă această lucrare s-a extins şi pe 
tronsonul Plugova – Globurău? 

Domnul invitat Roşeţi Ianăş: O să avem o întrevedere cu Hidroelectrica, într-
adevăr este o porţiune între Globurău şi Plugova de 2 km şi ceva. Să vedem după ce 
termină ei, intervenim noi dacă ei nu fac şi această porţiune. Aveţi dreptate din punctul 
acesta de vedere. Deci o să avem în vedere să discutăm cu Hidroelectrica, ca să facem şi 
porţiunea aceasta. 

Domnul consilier Segărcean Petru: Domnul preşedinte, stimaţi colegi, 
programul este OK, cuprinde întreg judeţul şi este făcut profesionist, în limita 
fondurilor. Aş dori să pun o întrebare personalului de specialitate, referitor la drumul 
care a mai fost discutat în consiliu, anul trecut şi acum 2 ani, legătura Bocşa-Ezeriş. 
Dacă poate domnul director.. 

Domnul invitat Hamat Toma: Drumul nu a fost cuprins din lipsă de fonduri. 
Pentru Bocşa - Ezeriş avem proiectarea făcută, este o lungime de 10,2 km. Nu l-am 
cuprins din lipsă de fonduri. S-a ţinut mai mult cont de programul de reparaţii. Există 
drum care face legătura între Bocşa şi Ezeriş, prin drumul naţional DN 58.Am încercat 
ca în acest program, să prindem comune şi sate izolate. 

Domnul consilier Segărcean Petru: Vă rog frumos să-l cuprindem. Mulţumesc. 
Domnul consilier Miculescu Vasile: Eu mă bucur de programul acesta de 

drumuri care se reabilitează, dar regret că nu se regăseşte şi revin din nou, drumul de 
reabilitare Anina - Oraviţa, pe la capătul Aninei. Este un drum şi pentru almăjeni, iar 
autobuzele care merg spre Timişoara, se întorc câte 3-4 km înapoi în Anina şi merg din 
nou spre Bozovici. Toată populaţia din Anina şi Steierdorf, trebuie să ocolească prin 
Crivina, câte 5-6 km. Acest drum este neapărat necesar să fie reabilitat, pentru populaţia 
din Anina – Steierdorf. Eu am discutat şi cu domnul primar din Anina, l-am contactat şi 
pe domnul primar din Oraviţa. Au fost foarte entuziasmaţi ca să fie reabilitat acest 
drum. Am discutat la Anina, unde am fost invitat la o nuntă şi toată populaţia a spus că 
acest drum ar trebui reabilitat. Eu vă mulţumesc. 

Domnul invitat Roşeţi Ianăş: Am luat în considerare când ne-aţi atenţionat şi în 
şedinţa trecută, este drum naţional. Am luat legătura cu Drumurile Naţionale şi au spus 
că au şi ei în vedere să facă drumul respectiv. 

Domnul consilier Rotaru Daniel: Domnule preşedinte, distinşi colegi, sunt de 
acord şi cu propunerile făcute de domnul Popescu şi de antevorbitorul meu, păcat că 
este drum naţional, că dacă era drum judeţean, sigur că întreg plenul cred că era de 
acord să se facă. Eu propun în plenul Consiliului Judeţean, la Capitolul „Lucrări noi”, 
punctul „C.6”, reabilitări drum comunal Zerveşti – Dalci, să se facă prelungirea până la 
capăt şi anume până la satul Cicleni. Este o diferenţă mică de 1 km – 1 km jumătate, iar 
în urmă cu câţiva ani acolo, baza infrastructurii a fost pusă prin aruncarea unui strat de 
piatră. Dar acea piatră, am fost şi la faţa locului, pe teren să verific la acel moment, nu  
s-a mai tasat. S-a aruncat acolo, dar nu s-a mai făcut cu aparat sau cu utilaje, ca să se 
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niveleze şi să se consolideze acel drum. Dacă tot suntem la această discuţie, fiind vorba 
şi de un tronson mic şi trăiesc locuitori ai judeţului şi acolo, propun să fiţi de acord să 
fie prins şi Cicleni, deci în continuarea capitolului Zerveşti – Dalci, Cicleni. Asta este o 
propunere. O singură întrebare am, ţinând cont că iarna aceasta nu a fost deosebit de 
grea pentru judeţul Caraş-Severin, anul trecut au fost alocate sume mari la „întreţineri 
pentru iarnă”. Întrebarea mea este următoarea, ce s-a întâmplat cu diferenţa acea de bani 
necheltuiţi la Capitolul „Cheltuieli pentru iarnă”? Ţinând cont că şi acolo am prins o 
sumă relativ mare, de  1.800.000 lei. Mulţumesc. 

Domnul invitat Roşeţi Ianăş: Suma care a fost prinsă la întreţinere pe perioada de 
iarnă, a fost rectificată într-o şedinţă de Consiliu Judeţean de către dvs. şi a fost folosită 
la întreţinere drumuri şi modernizări. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Citind prima ediţie şi a doua ediţie 
revăzută şi îmbunătăţită, cred că este un lucru absolut benefic consultarea care a avut 
loc şi refacerea listei. Văd că trimestrializarea sumelor I –II, în trimestrul III văd că nu 
punem în funcţiune nici una dintre operaţiunile acestea. Deşi trimestrul III, este un 
trimestru, în care s-ar pune în funcţiune obiective, gen drumuri. Probabil că, contractele 
sunt făcute de asemenea manieră. Vreau să aduc cuvinte de apreciere asupra 
departamentului care se ocupă de această problemă. Văzând şi curajul cu care au 
abordat anul 2008, antamând lucrări care sunt în continuare la un nivel destul de 
accentuat. Având în vedere discuţiile care le-am avut anul trecut, acum 2 ani, acum 3 
ani, în legătură cu modificarea şi revederea structurii între asfaltări, consultanţă, datorii, 
perspective drumuri noi, aş vrea cel puţin noi care vom pleca din Consiliul Judeţean, să 
lăsăm o situaţie clară. Drept pentru care, adresez legitima întrebare, datoriile faţă de 
societăţile care au lucrat sunt astea, le batem în cuie şi le lăsăm acolo? Noi care plecăm 
să ştim că mai avem de plătit atât sau nu mai avem nimic de plătit! 

Domnul invitat Hamat Toma: Nu mai avem nimic de plătit. Este oglinda situaţiei 
la zi. 

Domnul invitat Roşeţi Ianăş: Nu mai avem. Astea sunt, ce aveţi expus în anexă. 
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Înseamnă că este excepţional, în 

condiţiile acestea. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Voi pleca din Consiliul Judeţean, în 

măsura în care plec, satisfăcut! Mulţumesc. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Pe considerentul că anul acesta pot apărea 

lucrări noi prin programul operaţional regional, prin programul de dezvoltare rurală, 
care se vor adăuga acestor proiecte deja prezentate dvs., vă propun să trecem la vot. 

 Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă Programul lucrărilor de drumuri 
judeţene şi comunale finanţat din sume defalcate din TVA, pe anul 2008, conform 
anexei la prezenta hotărâre, care face parte integrantă din aceasta. Sigur, având în 
vedere anexa cea nouă. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de pietruire, reabilitare şi 

modernizare şi/sau asfaltare a drumurilor de interes local, clasate din judeţul Caraş-
Severin, pe anul 2008. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: După cum bine ştiţi, prin adresa Ministerului 
Dezvoltării, Lucrărilor Publice şi Locuinţelor, înaintată către Consiliul Judeţean, 
respectiv Direcţia de Administrare a Domeniului Public şi Privat al  judeţului Caraş-
Severin, au fost aprobate pentru judeţul Caraş-Severin sumele: 1.620.000 RON de la 
bugetul de stat şi 1.400.000 RON din credit extern – 266.000 RON reprezentând TVA  
aferent valorii din creditul extern. Suma prevăzută pentru realizarea programului se 
comunică consiliilor judeţene, defalcată pe subprograme. Se impune adoptarea de către 
Consiliul Judeţean a unui proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de 
pietruire, reabilitare, modernizare şi/sau asfaltare a drumurilor de interes local clasate 
din judeţul Caraş-Severin, pe anul 2008. Domnul director Roşeţi? 

Domnul invitat Roşeţi Ianăş: După cum vedeţi, aveţi în mapă la dvs. expus în 
anexă, au fost propuse nişte drumuri la minister, dintre care s-au selectat. S-a mers în 
primul rând pe lucrări în continuare şi după aceea pe lucrări noi. Au fost vizate de către 
domnul ministru secretar de stat Horia Irimia şi de către domnul Laszlo Tokes şi 
transmise la noi. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă 
Programul de pietruire, reabilitare, modernizare şi/sau asfaltare a drumurilor de interes 
local clasate din judeţul Caraş-Severin, pe anul 2008, conform anexei la prezenta 
hotărâre, care face parte integrantă din aceasta. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale 

aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Este vorba de faptul că se înfiinţează un 

serviciu de specialitate pentru proiecte cu finanţare internaţională, potrivit prevederilor 
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Legii nr.339/2007 privind promovarea aplicării strategiilor de management de proiect la 
nivelul unităţilor administrativ-teritoriale. Aşadar, se procedează la modificarea 
organigramei şi se transformă Compartimentul Programe, Dezvoltare Regională şi 
Durabilă din cadrul Direcţiei de Integrare Europeană, Programe, Mediu şi Informatică, 
în Serviciul Proiecte cu Finanţare Internaţională. Acesta va avea 13 funcţii publice. 
Observaţi că sunt translatori de poziţii de la un serviciu la altul. Menţionăm că în final, 
numărul funcţiilor publice va fi de 153, iar numărul total de posturi aprobate va fi de 
201. În condiţiile în care, în acest moment avem 200 de posturi. Aşadar, este vorba de o 
suplimentare de 1 post. O rog, pe doamna Blejan să prezinte în detaliu. 

Doamna invitat Blejan Ana: Pe lângă referirile făcute de domnul preşedinte, am 
să mai vin cu câteva precizări. Această înfiinţare de serviciu s-a făcut pe structura 
existentă. S-a făcut o reorganizare a aparatului de specialitate, transformând 
compartimentul de programe în serviciu şi aducând în cadrul acestui serviciu, faţă de 8 
funcţii câte erau, încă 4 funcţii publice de la celelalte servicii din cadrul aparatului de 
specialitate. Se va înfiinţa un post de şef de serviciu, care este de fapt o suplimentare a 
numărului existent iniţial, de 200 de posturi. Se mai solicită, în afară de înfiinţarea  
acestui serviciu, transformarea a două funcţii publice vacante existente şi o transformare 
a unui post de consilier debutant în consilier asistent, ca urmare a terminării perioadei 
de stagiu de 1 an de zile. Faţă de situaţia care am avut-o de 200 de posturi, se solicită un 
post în plus şi aparatul de specialitate va avea 201 posturi. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Considerând că este o acţiune deosebit de 
importantă şi de autoritate maximă în această perioadă de accesare a programelor 
europene, domnul Victor Naidan, a venit să preia funcţia de şef de serviciu la acest nou 
serviciu înfiinţat, renunţând la funcţia de director. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Puţin târziu, dar niciodată nu e prea târziu, 
ne-a venit mintea la cap, să organizăm în baza legii bineînţeles, la nivelul Consiliului 
Judeţean un asemenea departament, care în sfârşit va scrie şi proiecte. Până acum avem 
în acest departament nişte oameni formidabili, oameni foarte buni, dar nu au avut 
autoritatea semnării, cel puţin legală, a unor proiecte, lucru pe care de acum încolo îl vor 
face. Cred că acest demers va avea rezultate foarte bune şi benefice asupra judeţului şi 
asupra Consiliului Judeţean, crescându-i autoritatea de implicare în atragerea de fonduri 
europene. Dacă până acum am făcut-o mai mult sub formă de ajutor, „indicaţii”, acum 
se vor putea implica direct. În măsura în care vom stabili că salarizarea acestor oameni 
va fi un fel de cofinanţare şi de la buget şi din sursele pe care le atrag, ca urmare a 
acestor studii, cred că va fi mult mai bine. Să le dăm posibilitatea să şi câştige mai bine, 
mai mult, în funcţie de proiectele pe care le scriu şi pe care le promovează. Este un 
demers pe care personal îl apreciez ca fiind deosebit de pozitiv, atât pentru oamenii care 
lucrează acolo, cât şi pentru autorităţile judeţene. Mulţumesc pentru gestul făcut de 
Victor, un om deosebit de capabil. Îl felicit! 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă 
organigrama aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, conform 
anexei nr.1 la prezenta hotărâre. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Se aprobă statul de funcţii pentru funcţiile publice 
din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, conform 
anexei nr.2. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Se aprobă statul de funcţii pentru funcţiile 

contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 
conform anexei nr.3.Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Se aprobă fişele postului pentru personalul 

contractual din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 
conform anexelor nr.4 a - 4 j. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 
7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.48/04.04.2003 privind aprobarea numărului şi structura personalului 
nedidactic din cadrul unităţilor de învăţământ special din subordinea Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Doamna Blejan. 
Doamna invitat Blejan Ana: Referitor la Centrul Şcolar pentru Educaţie 

Incluzivă „Primăvara”, ca urmare apariţiei unor acte normative care impuneau nişte 
modificări în structura personalului nedidactic, se solicită modificarea acestui număr, 
respectiv reducerea de la 37,5 posturi la 18 posturi. După cum se vede şi în expunerea 
de motive, o mare parte din personal nedidactic, contabil şef, administrator, tehnician, 
referenţi, medic primar, medic specialist, asistent medical, sunt trecuţi din categoria 
personalului nedidactic, în categoria personalului didactic auxiliar. Această modificare 
constă în reducerea numărul de personal nedidactic şi completarea personalului didactic. 
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Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Supun la vot art.I al hotărârii. Anexa nr.1 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.48/04.04.2003 privind aprobarea 
numărului şi structura personalului nedidactic din cadrul unităţilor de învăţământ 
special din subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi 
completările ulterioare, referitoare la Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă 
„Primăvara” Reşiţa, se modifică şi se înlocuieşte cu anexa la prezenta hotărâre. Celelalte 
prevederi ale hotărârii rămân nemodificate. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

 
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 
8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.210/05.12.2006 privind aprobarea preluării Centrului de Îngrijire şi Asistenţă 
Reşiţa, din subordinea Consiliului Local Reşiţa în subordinea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Pentru că noi, Consiliul Judeţean, trebuie să 
aprobăm numărul de posturi şi categorii de personal ale acestei instituţii şi pentru că am 
preluat din subordinea Consiliului Local Reşiţa, Căminul pentru Persoane Vârstnice 
Reşiţa, în conformitate cu noul regulament de funcţionalitate şi cu normativele care 
reglementează suprafeţele şi confortul standard al beneficiarilor, cu consecinţe asupra 
personalului şi asupra structurii de personal, s-a stabilit o restructurare şi o reducere de 
posturi. Domnul director Pavel Fiştea este în sală şi îl rog să prezinte câteva specificaţii. 

Domnul invitat Fiştea Pavel: Prin hotărârea Consiliului Judeţean din luna iulie 
anul trecut, centrul nostru de îngrijire şi asistenţă a fost transformat într-un cămin de 
bătrâni. S-a produs automat şi o restructurare a unui număr de 30 de persoane, care au 
fost transferate la alte centre şi automat capacitatea centrului nostru s-a redus. Nu pentru 
că am vrut noi, ci pentru că trebuia să respectăm standardele minime în vigoare. Aşa 
cum a spus domnul preşedinte, trebuia să asigurăm un anumit spaţiu în dormitoarele din 
cămin şi aşa am ajuns la un număr de 200 de locuri. Automat s-a modificat şi structura 
de personal, s-a redus cu 22 de persoane. În dosar aveţi materialul şi este vorba de 
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reducerea unui număr de 6 posturi de asistente medicale, 6 posturi de infirmiere şi 3 
posturi de spălătoreasă, precum şi 10 posturi de paznici. De ce? Pentru că de 1 ianuarie, 
noi am contractat serviciul de pază cu o firmă privată, care ne-a adus mari beneficii. 
Dacă am fi organizat noi serviciul de pază, ne costa de 3 ori mai mult, decât în cazul de 
faţă. În acelaşi timp, s-a modificat şi obiectul nostru de activitate. Datorită evaluărilor pe 
care trebuie să le facem destul de des, avem nevoie de încă un post de asistent social, 
care nu apare în plus în schema noastră de personal, pentru că desfiinţăm un post de 
farmacist, pe care de aproape 7 ani nu l-am ocupat niciodată. Nu este nimeni interesat să 
vină la noi, la punctul farmaceutic. Mai există o modificare. Aveam un post de asistent 
şef, care coordonează şi în prezent asistentele şi infirmierele. Acel post a dispărut în 
actuala structură şi ar trebui să-l transformăm, pentru că el în continuare se achită de 
aceste obligaţii, are în subordine asistentele şi infirmierele şi am transformat postul de 
asistent şef, în şef serviciu socio-medical. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Mulţumesc, domnule director. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se modifică organigrama Căminului pentru 

Persoane Vârstnice Reşiţa, conform anexei nr.1 la prezenta hotărâre, care înlocuieşte 
anexa nr.3 la Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.210/05.12.2006. Cine 
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Se modifică statul de funcţii, conform anexei nr.2 

la prezenta hotărâre, care înlocuieşte anexa nr.4 la Hotărârea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin nr.210/05.12.2006. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 
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9.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.104/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public 
şi Privat a  judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Şi prin acest proiect de 
hotărâre se propune transformarea unor funcţii contractule în funcţii publice. De 
asemenea, se propune înfiinţarea unui post de şef serviciu la Serviciul Încasare Taxe 
Locale. Vis-a-vis de acest post de şef serviciu, o să venim într-o şedinţă următoare să-l 
desfiinţăm, pentru că promovarea pe acest post se face din cadrul personalului existent. 
Dar nu putem să-l promovăm şef de serviciu, până nu-i înfiinţăm un post de şef de 
serviciu, ci după ce se ţine concursul o să venim şi o să reducem acest post din cadrul 
acestui serviciu. Practic se înfiinţează un post, dar pe care în următoarele luni, să vedem 
cât durează concursul, o să venim să-l desfiinţăm. Dacă aveţi întrebări? 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă îl înfiinţăm, să-l desfiinţăm? 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Desfiinţăm postul, pe care 

se află acea persoană, care urmează să susţină examenul pentru postul de şef de serviciu. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae:  S-a investit persoana? 
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: O să promovăm persoana 

din cadrul serviciului. Mie mi se pare normal. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Tot nu am înţeles, dar e bine! 
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Vrem să promovăm un om 

de-al nostru, în funcţie de şef serviciu. Nu ştiu cine este, dar este din cadrul serviciului.  
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. 
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Se adoptă în unanimitate. 
* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 
10.Proiect de hotărâre privind trecerea unei părţi (teren şi clădire) din imobilul 

situat în Reşiţa, Str. Spitalului Nr.36 – Spitalul Judeţean, Staţionar II, din domeniul 
public al judeţului Caraş-Severin în domeniul privat al judeţului Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Îl rugăm pe domnul secretar Imbrescu să ne 
spună câteva cuvinte. 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Având în vedere că la şedinţa trecută 
s-a aprobat scoaterea la concesionare a unor terenuri în Reşiţa, unde destinaţia este prin 
solicitarea respectivă, de o autoritate privată, din analiza care s-a prezentat de către 
Direcţia de Administrare a Domeniului Public şi Privat al judeţului Caraş-Severin, am 
considerat că este legal, deci Legea nr.213/1998 permite, în vederea desfăşurării 
procedurilor, să trecem acest teren, din domeniul public în domeniul privat, tot al 
judeţului, urmând să se facă concesionarea prin licitaţie. 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Am discutat data trecută şi am fost cu 
toţii de acord. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă 
trecerea din domeniul public al judeţului Caraş-Severin în domeniul privat al judeţului 
Caraş-Severin a unei părţi (teren şi clădire) din imobilul situat în Reşiţa –Str. Spitalului 
nr.36, Staţionar II, a cărui date de identificare sunt prezentate în anexa nr.1, care face 
parte integrantă din prezenta hotărâre, în vederea concesionării prin licitaţie. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctelor: 
11.Raportul de activitate al Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” pe anul 2007. 
12.Prezentarea Planului Strategic Anual al Autorităţii Teritoriale de Ordine 

Publică Caraş-Severin, pe anul 2008. 
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13.Raport de activitate al Complexului de Servicii Sociale Comunitare Destinat 
Protecţiei Copilului Reşiţa, pentru anul 2007. 

14.Raport de activitate pentru perioada 01.01 – 31.01.2007 a Complexului de 
Servicii Sociale „Casa Noastră” Zăgujeni. 

15.Raport de activitate al Direcţiei de Monitorizare Protecţie Socială începând cu 
data de 01.01.2007 – 31.12.2007. 

16.Informare privind participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o vizită de lucru în regiunea Tirol, Austria, în perioada 14-18 ianuarie 2008. 
 Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă sunt întrebări? 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Am eu o întrebare, domnule 
preşedinte. Am primit o adresă, este semnată de secretarul judeţului, privind 
modificarea dispoziţiei preşedintelui Consiliului Judeţean, vis-a-vis de concursul care se 
desfăşoară pentru ocuparea postului de director la Teatrul "George Augustin 
Petculescu" Reşiţa. Pe onoarea mea, că eu acum am văzut asta şi nu ştiu, poate ne 
spuneţi, de ce s-a modificat componenţa comisiei?  

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: A plecat domnul Roman în 
străinătate şi am pus-o pe doamna Liubiţa. 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Am înţeles. 
Domnul consilier Bălteanu Ioan: Domnule preşedinte, şi eu am o problemă în 

ceea ce priveşte raportul de activitate al Complexului de Servicii Sociale „Casa 
Noastră” Zăgujeni. Vreau să ridic o problemă şi anume, problema brutăriei de la această 
unitate. Există acolo o brutărie foarte modernă,  care este făcută de  4 ani, dar care este 
pusă „în conservare”. Aş fi vrut şi domnul director de la „Casa Noastră” Zăgujeni, dacă 
este aici, să ne informeze ce se întâmplă cu această brutărie. Noi acolo putem angaja 
tineri să muncească, ca brutari şi avem tineri din centrele noastre de ocrotire socială, 
unde ar fi locuri de muncă. Dacă poate să ne spună domnul director, ce se întâmplă cu 
brutăria de la „Casa Noastră” Zăgujeni? 

Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Situaţia brutăriei de la 
Zăgujeni a mai fost prezentată odată de domnul director, tot într-o şedinţă, dar îl rugăm 
să ne mai spună odată. 

Domnul invitat Silardi Constantin: În cursul anilor s-au desfăşurat activităţi pe 
care dumneavoastră le cunoaşteţi. În 2007 a fost organizat un curs de calificare pentru 
meseria de brutar, tinerii însă nu au optat pentru a lucra în meseria de brutar. Ce pot să 
vă spun, cu ocazia vizitei din 7 decembrie 2007 a Prea Sfinţitului Lucian, la Zăgujeni, i-
am prezentat brutăria. Dumnealui şi-a arătat dorinţa de a organiza o activitate, pentru 
punerea în funcţiune a brutăriei. A rămas înţelegerea ca Episcopia să angajeze brutari, 
să organizeze desfacerea produselor brutăriei, dar se pare că pe lista de priorităţi în 
această perioadă, sunt alte probleme la Episcopie. Din 25 decembrie, nu am mai discutat 
cu Prea Sfinţia Sa. Rămâne ca dânsul să mă anunţe când poate să mă primească, ca să 
punem în discuţie organizarea activităţii brutăriei. 

Domnul consilier Bălteanu Ioan: Deci rămâne „ca în gară”, nu? Dacă 
dumneavoastră nu vă interesaţi, treaba va rămâne tot aşa. De 4 ani brutăria aceasta stă 
degeaba. Dacă s-ar face ceva, ar fi un lucru extraordinar şi cred că trebuie să se ocupe 
cineva. 
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Domul invitat Silardi Constantin: Dacă îmi permiteţi? Complexul nu cred că 
poate să ducă cu succes activitatea brutăriei. Este foarte greu de intrat pe piaţa publică. 
Am apelat la Episcopia Caransebeşului, pentru motivul că dânşii ar avea putere de 
convingere şi de a organiza o reţea în sistemul de asistenţă socială al judeţului, ca pâinea 
de la Zăgujeni să meargă în sistemul de asistenţă socială. Aceasta a fost ideea. A 
deschide noi magazine şi a vinde pâinea în Caransebeş sau în localităţile înconjurătoare, 
va fi o activitate foarte grea, pe care Complexul de Servicii nu o poate satisface. 

Domnul consilier Bălteanu Ioan: Nu se poate face un parteneriat între Consiliul 
Judeţean, acest centru de la Zăgujeni şi Episcopie? Poate este o soluţie. Să dăm drumul 
la roată, să se învârtă! 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Cred că întrebarea domnului consilier este 
legitimă. Dacă îmi permiteţi domnul preşedinte, aş vrea să mulţumesc sincer domnului 
Bîtea, pentru fondul sonor care ni l-a asigurat la această şedinţă. Aş vrea să fac puţină 
asemănare între ce spunea cineva lui Mircea Dinescu, eu i-aş spune lui Tică: „Tică, fă-te 
că lucrezi”! 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnul consilier, ne gândim la oportunitatea 
trecerii într-o dimensiune comercială a acestei unităţi de producţie. 

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnul preşedinte, am şi eu o 
rugăminte la colegii noştri consilieri judeţeni şi la dumneavoastră. Vorbesc de 
Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Caraş-Severin, dacă nu am muncit noi pe 
brânci şi ne-am străduit să facem o strategie pentru 2008, să o prezentăm Consiliului 
Judeţean. Dacă vă uitaţi în toate ziarele şi la televiziune, cele mai citite şi cele mai 
urmărite sunt aspectele legate de ordinea publică, de pe teritoriul judeţului nostru şi din 
ţară. Noi am făcut-o împreună şi este comandantul Poliţiei Judeţene prezent aici, deci 
împreună cu dumnealor şi cu alţi factori de răspundere şi am prezentat-o Consiliului 
Judeţean. Dacă dumneavoastră sunteţi de acord, vreau să fie supusă la vot pentru noi, ca 
să fie un obiectiv clar, pentru toate organele care sunt implicate în treaba aceasta. 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Eu v-aş propune să o tipărim şi să facem o 
broşură. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Să-l întrebăm pe domnul Imbrescu. După care, 
îl rugăm pe domnul Imbrescu să susţină acest proiect de hotărâre şi să formuleze 
articolele, articolul 1 şi articolul 2. 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Să facem un proiect de hotărâre cu 
articol unic. Comisiile sunt în sală şi Comisia Juridică trebuie să dea avizul, sunteţi de 
acord domnul Rotaru să-i dăm un vot? La articolul unic, „Se aprobă Planul Strategic pe 
anul 2008, conform anexei la prezenta hotărâre”. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Să luăm exact cum au făcut liberalii, când 
i-au dat vot de încredere, lui Norica Nicolae. 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Poate că ar fi bine să-i dăm şi o 
variantă din aceasta, de hotărâre, că acolo sunt şi referiri la sume de bani etc. 

Domnul consilier Silaşi Petru: Conform legii, noi prezentăm Consiliului 
Judeţean Planul Strategic aprobat de plenul ATOP –lui şi tot conform legii, se însuşeşte 
de Consiliul Judeţean sau vine cu amendamente în cadrul plenului. El are numai un rol 
orientativ asupra activităţii Inspectoratului de Poliţie din judeţul Caraş-Severin. 
Obiectivele care au fost cuprinse în acest plan strategic, după cum dvs. aţi putut să 
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observaţi, ele decurg din prevederile de la nivelul parlamentar al Ministerului de Interne 
şi din necesităţile locale. Deci ele au fost preluate din activitatea Poliţiei de anul trecut, 
din aspecte care s-au constatat şi din cele care vor putea apărea în anul 2008, având în 
vedere acest an electoral, cu o încărcătură deosebit de importantă. Aşa că, eu v-aş ruga 
domnilor consilieri, dacă nu aveţi nimic de adăugat să-l aprobaţi, pentru că el a respectat 
întocmai anumite prevederi ale legii, privind activitatea Inspectoratului de Poliţie. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Atunci îl supunem la vot. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Sărim peste procedură, staţi puţin! Trebuia 

să se întrunească comisiile de specialitate, trebuia aviz. Este introducere pe caz de 
urgenţă majoră. 
 Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Nu-l introducem de urgenţă. Este o 
completare, care a survenit. Dacă nu puteţi să faceţi, să rămână decizie administrativă şi 
se supune la vot cine este pentru însuşirea planului strategic. Aceasta este o decizie 
administrativă, care nu îmbracă neapărat forma unui act administrativ. 

Domnul consilier Popescu Gheorghe: Eu am rugămintea şi cu domnul Silaşi 
dacă îşi aminteşte, am mai discutat anul trecut, profit de ocazia că este şi domnul 
comandant aici, să se reţină că pentru Moldova Nouă este nevoie să se asigure o maşină 
de teren, dacă dorim ca Poliţia să facă o treabă ca la carte, ţinând cont de relief şi de 
zonă. Pentru că Poliţia din Moldova Nouă la cazuri speciale şi domnul comandant este 
aici şi poate să ne facă unele adăugiri, să faci numai zona Sicheviţa, fără o maşină de 
teren nu o faci. Mulţumesc. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Cam ce maşină? 
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Jeep. 
Domnul consilier Silaşi Petru: Domnul comisar şef adjunct poate să vă spună că 

ei au în planul de investiţii, dotarea Inspectoratului de Poliţie cu maşini şi cu instalaţiile 
GPS pentru Inspectoratul Judeţean. 

Domnul invitat Borteş Nicolae: Vreau să vă informez că la nivelul 
Inspectoratului Judeţean avem două maşini Jeep pentru drumurile accidentale. O maşină 
este la domnul inspector şef şi o maşină la Compartimentul Arme şi Muniţii. În 
programul pentru dotări al Ministerului Administraţiei şi Internelor pe 2008, sunt 
prevăzute asemenea autovehicule şi noi suntem un judeţ prioritar, având în vedere 
configuraţia drumurilor din judeţul Caraş-Severin. Sperăm să primim şi sigur că 
Moldova Nouă va fi alături de alte localităţi de la munte, Cornereva, va fi prioritară cu 
dotarea unui autoturism de acest tip. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Mulţumesc, domnule comisar. Putem să 
supunem la vot, la fel cum votăm procesul-verbal, putem să votăm şi acest Plan 
Strategic Anual de Ordine Publică, care cuprinde obiectivele naţionale, obiectivele 
locale şi indicatorii de performanţă minimali ai serviciul poliţienesc. Supun la vot 
Planul Strategic. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume: 
17.Întrebări. Interpelări. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă dumneavoastră aveţi întrebări? 
Domnul consilier Rotaru Daniel: Domnule preşedinte, stimaţi colegi, profit de 

faptul că domnul comandant adjunct al Poliţiei judeţului Caraş-Severin este aici. Aş dori 
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să-l întreb pe dânsul şi să aflăm cu toţii un răspuns pertinent şi competent totodată, 
referitor la şicanele astea auto. Eu insist pe problema aceasta şi îl rog pe dânsul să ne 
spună cine a hotărât chestiunea aceasta, dacă prin lege sunt obligatorii sau nu, pentru că 
sunt şi prea multe şi prea mari şi chiar deranjante pentru conducătorii auto. 

Domnul invitat Borteş Nicolae: Am reţinut şi la ultima şedinţă a Consiliului 
Judeţean, în care aţi ridicat problema. Sigur că sunt obstacole standard, care sunt 
prevăzute în reglementările legale, legat de siguranţa traficului rutier. Pe drumurile 
naţionale sunt amplasate de către cei de la drumurile naţionale, având în vedere zonele 
de risc. Dacă vreţi, vă dau exemplu curba de la Brebu, unde au fost mai multe accidente 
de circulaţie. Au fost montate pe drumuri pentru a preveni accidentele de circulaţie. 
Sunt stas, deci sunt prevăzute în stasuri şi nu sunt numai în judeţul Caraş-Severin. În 
oraşe de regulă, se montează cele demontabile, pentru a se putea efectua deszăpezirea.  

Domnul consilier Poneţchi Petru Pavel: Nu o rezolvăm, domnule! 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Problema care se pune 

domnule comisar, nu se referă la faptul că sunt acele şicane. De ce nu le face dintr-un 
material, ca la drumurile naţionale? Dacă te duci către Voiteni sunt asemenea şicane pe 
drum, dintr-un material care nu deranjează, numai că fac un zgomot şi te opreşti singur. 
De ce nu se fac dintr-un asemenea material? Acestea te atenţionează şi cred că ar fi mult 
mai bune şi nu ar distruge maşinile, cum sunt acestea din ciment.  

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Sunt făcute ca să se circule pe stânga! 
Şi vă mai spun încă ceva, cu toată sinceritatea. Ni s-a comandat un sondaj, făcut de 
facultatea domniei mele şi a ieşit că absolut cetăţenii Reşiţei sunt împotrivă. Este 
comandat şi plătit şi la nivelul Consiliului Local s-a ajuns la ceartă. Unii nu au dorit să 
se scoată minunile acestea. Eu locuiesc pe Bulevardul Cuza, pot să-i spun domnului 
comandant, să vină odată la mine, pe terasă, să ne uităm dimineaţa şi veţi vedea cu ce 
viteză se circulă şi nimeni nu are treabă cu minunile acelea de acolo. Chiar o să vă invit, 
stăm pe terasă, bem un cafea şi un whisky şi ne uităm. Iar pe drumurile naţionale, vă rog 
să mă credeţi, fiecare a păţit, în faţa noastră vine şi în loc să reducă, fiind curba pe 
stânga, intră el pe stânga şi ocoleşte şicanele. Asta este treaba! 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Domnul profesor, o întrebare? 
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Întrebaţi. 
Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: La ce număr staţi să venim şi noi? 
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Vă invit pe toţi! 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Vă mulţumesc pentru participare. 
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 
 
 

         P R E Ş E D I N T E,                                    SECRETARUL JUDEŢULUI, 
 

        dr. med. Iosif Secăşan                                            dr. jr.  Ion Imbrescu 
 
 
 
 
Red/Dact/FP/ 1 ex. 
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